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1. Föregående mötes protokoll. 

    Föregående mötes protokoll, 210915 gicks igenom utan anmärkning. 

 

2. Årsstämman 2021.     

    Årsstämman genomfördes väl och styrelsen tackar alla som närvarade. 

     Inför årsstämman 2022, bjuder styrelsen in valberedningen för information. 

 

3. Konstituering av styrelsen och firmatecknare. 

Martti Huttunen valdes till kassaförvaltare under valperioden. 

    Martti Huttunen har rätt att teckna föreningens konto. 

    Guillermo Pena, valdes till vice ordförande under valperioden. 

    Monica Mattsson, valdes till sekreterare under valperioden. 

    Till firmatecknare var för sig, men vid ingående av avtal, två gemensamt, valdes Susanne    

    Svensson ordförande och Martti Huttunen kassaförvaltare.  

    Ordförande, vice ordförande och kassaförvaltare har attesträtt för löpande        

    räkningar för föreningens medlemmar. 

 

4. Fördelning av styrelsens arvoden.  

    Ärendet bordlades till nästa styrelsemöte.  

 

5. Protokolljusterare.  

    Birgitta Linde valdes till protokolljusterare under valperioden. 

 

6. Anmälan till föreningsregistret. 

    Monica Mattsson fick i uppdrag att anmäla till föreningsregistret. 

 

7. Ekonomi. 

    Martti Huttunen redogjorde för föreningens ekonomi. 

    Styrelsen köper en ny skrivare, då den gamla gått sönder. 

  

 8. Städhelgen.    

    Styrelsen diskuterade höstens städhelg.  

    Susanne Svensson fick i uppdrag att skriva ett informationsblad inför städhelgen.  

    Martti Huttunen fick i uppdrag att beställa en container. 

    Enligt rådande situation, kommer ingen korv/bröd att delas ut.  

 

9. Slipers och lastpallar i marklag 4.  

    Slipers, lastpallar och blomlådor  mm som ligger kvar i skogen, måste forslas bort under 

    städhelgen av marklag 4.(se protokoll 210527) 



 

 

10. Rensning av gångar i skyddsrum och förråd. 

      Som tidigare meddelats i protokoll 210823, har det samlats cyklar och färgburkar mm, 

      i skyddsrummens/förrådens gångar, vilket inte är tillåtet, uppmanas ägarna 

      att ta hand om det som tillhör var och en. Om inte, kommer det som lämnats kvar att 

      slängas på städhelgen. 

 

11. Vikarierande justerare 

       Då ordinarie justerare Birgitta Linde inte var med på mötet, kommer v ordf Guillermo  

       Pena att justera dagens protokoll. 

 

12.  Övriga frågor. 

        Willy Kiela fick i uppdrag att inköpa en flaggvimpel. 

 

13.  Nästa styrelsemöte.  

       Nästa styrelsemöte är den 211122 kl 19.00 i lokalen. 

 

 

 

 

 

 Vid protokollet            Justeras     Ordförande 

 

 Monica Mattsson                         Guillermo Pena                                 Susanne Svensson 


